

23.—(24290) Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, informant le Bureau que les Bons du Trésor, échéant le 16 du mois courant, seront renouvelés à Londres, par l'entremise de la Banque de Montréal.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De déposer aux archives.

24.—Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Incinération: No 22.

Assistance Municipale: 433, 434, 435, 436.

Inspection du Lait: No 1.

Maladies Contagieuses: D-148, 149, 150, 151.

Police: 338, 339, 340, 341.

Maladies Contagieuses: 146, 147.

Assistance Municipale: 396, 419, 420, 421, 422, 423, 424, 425, 426, 428, 430, 431, 432.

Département des Alarmes: Req. 85.

Police: 314, 314 A, 321, 326 A, 327, 329, 330, 331, 332, 333, 334, 335, 336, 337.

Incendies: 333, 338, 339, 340, 341, 342.

25.—Le Bureau procède à l'ouverture des soumissions reçues pour la construction d'un grille en fer, sur le comptoir du Bureau du Payeur, savoir:

O. Bergeron	\$260
Esty Bros. Co.	295
Montreal Architectural Works	390
Manlorgne & Faustin	520
R. Mitchell Co., Ltd.	575

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer lesdites soumissions au Surintendant des Edifices Municipaux et à l'Architecte de la Ville pour tabulation et rapport.

26.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Département du Surintendant des Bâtisses: Req. 1, 2 et 3.

Parc Mont-Royal: Req. 91.

Département des Parcs: Req. 280.

Département des Marchés: Req. A. et B.

Edifices Municipaux: Req. 508, 510, 511, 512, 513, 514, 515, 516.

27.—(24341) Soumise une résolution du Conseil, en date du 1er décembre 1914, transmettant un rapport de la Commission de Législation, concernant les amendements proposés à la Charte de la Cité.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport immédiat.

M. le Commissaire Hébert laisse son siège.

28.—(23291) Soumise une communication de M. A. Angstrom, demandant le paiement de la balance de son compte, pour le rapport qu'il a préparé sur le service de la traversée de l'Île Sainte-Hélène.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'autoriser le paiement de la balance dudit compte, savoir: \$200.

29.—(24245) Soumise une communication de M. W. N. Couper, transmettant une requête de résidents de la rue Hutchison, s'opposant à l'établissement d'une cour à bois sur la Hutchison au nord de la rue Beaumont.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer à l'Architecte de la Ville pour rapport.

23.—(24290) Submitted a report from the City Treasurer, informing the Board that the Treasury Bills maturing on the 16th instant, will be renewed at London, through the Bank of Montreal.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be filed of record.

24.—On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To approve of the following requisitions:

Incineration: No. 221.

Municipal Assistance: 433, 434, 435, 436.

Milk Inspection: No. 1.

Contagious Diseases: D-148, 149, 150, 151.

Police: 338, 339, 340, 341.

Contagious Diseases: 146, 147.

Municipal Assistance: 396, 419, 420, 421, 422, 423, 424, 425, 426, 428, 430, 431, 432.

Alarm Department: Req. 85.

Police: 314, 314 A, 321, 326 A, 327, 329, 330, 331, 332, 333, 334, 335, 336, 337.

Fire: 333, 338, 339, 340, 341, 342.

25.—The Board proceeded to open the tenders received for the installation of an iron grate on the counter of the Paymaster's office, to wit:

O. Bergeron	\$260
Esty Bros. Co.	295
Montreal Architectural Works	390
Manlorgne & Faustin	520
R. Mitchell Co., Ltd.	575

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That said tenders be referred to the Superintendent of Municipal Buildings and to the City Architect for a tabulated statement and report.

26.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To approve of the following requisitions:

Superintendent of Buildings Department: Req. 1, 2 and 3.

Mount Royal Park: Req. 91.

Parks Department: Req. 280.

Markets Department: Req. A. and B.

Municipal Buildings: Req. 508, 510, 511, 512, 513, 514, 515, 516.

27.—(24341) Submitted a resolution adopted by the Council on the 1st December 1914, transmitting a report from the Legislation Committee, concerning the proposed amendments to the City Charter.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for an immediate report.

Commissioner Hébert left his seat.

28.—(23291) Submitted a communication from Mr. A. Angstrom, asking for the payment of the balance of his account, for preparation of a report on the St. Helen's Island Ferry Service.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the balance of said account be paid, to wit, \$200.

29.—(24245) Submitted a communication from Mr. W. N. Couper, transmitting a petition from citizens residing on Hutchison street, protesting against the opening of a wood yard on Hutchison street, north of Beaumont street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the City Architect for a report.